
      ČESKOMORAVSKÝ   FOTBALOVÝ   SVAZ
   Okresní  fotbalový  svaz    -   KRD

   Bezručova  19 ,  669 02  Znojmo
       Tel :  515 – 248 312      E- mail :  ofs.znojmo@tiscali.cz

     
    zápis  KRD  č.  01 / 2009–10   

      Ze  zasedání  členů  komise  rozhodčích  a  delegátů  dne :     10.07.2009

Přítomni   :     p.  Kolesa  P.,  Kolesa  Zd.,  Pfeffer ,  Poláček ,  Svoboda  P.  a   Slabý.   
                      

Omluveni :     p.  Adamov ,  Hrůza  -  zaměstnání  

Jednotlivé  body  komise  :

1. Došlá  pošta   :

o    zápis  z  jednání  STK  č. 17 / 09  ze  dne   17.06.2009       
o zápis  z  jednání  DK    č. 30 / 09  ze  dne   17.06.2009     
o zápis  z  jednání  KM    č. 12 / 09  ze  dne   17.06.2009        
o zápis  z  jednání  KRD  JmKFS  Brno  č. 20 / 08 – 09  ze  dne  19.06.2009

2. KRD  sděluje   :

Pro  následující  soutěžní  rok  2009 – 2010  si  dosavadní - dočasný  předseda  p. Slabý  I.  vybral  
pro  práci  v  komisi  tyto  členy :
-      ADAMOV  Zdeněk,   HRUZA  Jiří,   KOLESA   Pavel,   KOLESA   Zdeněk,   POLÁČEK   Milan,    PFE-
FFER   Vlastimil   a   SVOBODA   Pavel
Komise  bude  zasedat  1 x  za 14  (čtrnáct)  dnů  na  OFS  Znojmo – Bezručova 19  a  to  (v  zase-
dací  místnosti)  v  18,30  hodin.  V  případě  potřeby  či  z hlediska  projednání  závažných  důvodů 
bude  komise  zasedat  i  častěji  / dle  potřeby /.      

 
3. KRD  projednala  a  rozhodla    :

• nedostatky   rozhodčího   HORKÝ  Jiří 
v   utkání   IV.tř. – sk. B,     č.ú.  A3B 1306     mezi  odd.  Suchohrdly / M  B – Božice B   
hraného  dne  07.06.2009    (viz. zápis  DK – č. 30)
-  neoprávněné  ukončení  utkání
-  chybná  rozhodnutí
-  nereagování  na  námitku  kapitána
-  nesplnění  povinností  při  nedohraném  utkání

• nedostatky  rozhodčího    HORKÝ  Jiří
v   utkání   IV.tř. – sk. B ,    č.ú.  A3B 1402     mezi  odd.  Božice B – Břežany B
hraného  dne  13.06.2009   (viz. zápis STK – č.17)
-  chybí  podpisy  HP  před  a  po  ukončení  utkání      
KRD  rozhodla :    omezení  delegací  na   2   soutěžní  kola   v  podzimní  části   r. 2009 - 2010    
                                  (souhrnné  rozhodnutí  za  uvedené  nedostatky)            
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• nedostatky  rozhodčího    FOUSEK   Miroslav
v   utkání   III.tř. – sk. B ,    č.ú.  A2B 1506     mezi  odd.  Hrušovany B – Jezeřany 
hraného  dne  13.06.2009     (viz. zápis  DK – č. 30)
-  dle  charakteru  přípisu  odd. Jezeřany  vyplývá  stížnost  na  výkon  HR     
KRD  rozhodla :    nebude  trestán  -  členové  komise  na  základě  předložených  podkladů   
                             neshledali  pochybení  rozhodčího

• nedostatky  rozhodčího    URBAN   Miroslav
v   utkání   III.tř. – sk. A ,    č.ú.  A2A 1501     mezi  odd.  Micmanice – Chvalovice  
hraného  dne  14.06.2009     (viz. zápis  DK – č. 30)
-  nesprávné  popisy  u  ŽK  (záměna  OT -  kdy  dle  povahy  přestupku  měla  být  udělena ČK)     
KRD  rozhodla :    slovní  domluva – pohovor         

• žádost  rozhodčího  p. PEŘINKA  Jiří   o  zařazení  na  listinu  rozhodčích  OFS  Znojmo.  Žádost
je  zaměřena  na  vykonávání  funkce  v  řízení  mistrovských  utkání  v  rámci  OFS  Znojmo.  
KRD  rozhodla :    využít  rozhodčího  v  utkáních  řízených  OFS  Znojmo,  ale  po  splnění  základ-
                             ních  podmínek  požadovaných  k  výkonu  této  funkce    

        
4. KRD  se  zabývala   :

• Na   prvním  zasedání  komise  KRD   byli  členové  příslušné  komise  seznámeni  s  představami  
předsedy  o  působení – činnosti  komise  pro  soutěžní  rok  2009 – 2010.  Dále  byly  jednotlivým 
členům  přiděleny  úkoly,  které  budou  v  průběhu  tohoto  ročníku  vykonávat  – plnit  z  hlediska 
zkvalitnění  práce  a  činnosti  této  komise  / KRD /.  Přítomní  členové  byli  seznámeni  s důvody
provedené  změny  ve  složení  komise.

• Dále  se  komise  zabývala  seminářem  (aktivem)  rozhodčích  a  delegátů  svazu  konaným  dne :  
21. června  2009.   Tento  aktiv  byl  z  hlediska  účasti = 54  osob  zúčastněných  (42  rozhodčích , 
8  delegátů  svazu  4 funkcionáři  svazu)  hodnocen  celkově  za  dobrý - velmi  dobrý. Velmi  po- 
zitivně  byla  vyhodnocena  zvolená  forma  programu.  Komise, na  základě  zjištěných  chyb  roz-
hodčích  (delegátů)  ze  zápisů o  utkání  / zpráv DS /,  připravila  pro  rektora  PF (Poláček  Milan)  
tématické  okruhy  týkající  se  problematiky  PF, SP. Jednotlivé  chybné  postupy  (např.  při  kon-
frontaci  hráčů,  inzultaci  rozhodčího)   či  chyby  při  řešení  situací  na  HP  (neoprávněné udělo-
vání  OT,  nesprávný  postup  při  vyloučení  hráče)  byly  přítomným  sdělovány  a  formou  disku-
ze  probírána  správná  řešení.  Poučná  a obsahově  hodnotná  byla  i zpráva  předsedy  Discipli-
nární  komise,  která se zabývala  hlavně  trestností   (pochybením)  rozhodčích  a  delegátů  sva-
zu.  Negativně   byl  pouze  vyhodnocen   p ř í s t u p    některých  rozhodčích  / delegáta  svazu /  
působících  ve  vyšších  soutěžích  (kmenově  příslušejících  k  OFS  Znojmo),  kdy  se  na  tento  
seminář  bez omluvy  nedostavili  či  k tomuto  aktivu  zaujali  negativní  stanovisko  (jmenovitě  to
jsou : p.  Černý  J.,  Elis  Vl.,  Filip  P.,  Janíček  M.,  Klein  R.,  Novák  J.,  Peřinka  J. a  Fousek  F. 
tzn.  8 osob).  
V diskuzi  byly  na  členy  komise  kladeny  tyto  dotazy  či  připomínky :

Diskusní  připomínky či  dotazy :            
  
1)   diskusní  příspěvek  p.  Slabý I.   ohledně  působení  ve  funkci  předsedy  KRD
      předseda  příslušné  komise  sdělil  všem  přítomným,  svůj  postoj  ohledně  působení  v  této 
funkci.  Jelikož  nesplnil  slib  daný  rozhodčím (R)  a  delegátům  svazu (DS)  z  posledním  aktivu
(konaného  18.01.2009) a  nenašel  prozatímně  na  tuto  funkci   n o v é h o   funkcionáře  tzn. ná-
stupce – zaujal  nynější  předseda  stanovisko,  že  prozatímně  v  následujícím  soutěžním  roční-
ku  2009–2010   v  této  funkci   bude  pokračovat.  Je  ale  zřejmé,  že  na  tomto  postu  bude  pů-
sobit  pouze  dočasně  do  doby,  kdy  slib  vůči  kolegům  splní.  Při  rozhodování  o  pokračování 
v  této  funkci  přihlédl  uvedený  k  podpoře  dané  přítomnými  kolegy  tzn.  rozhodčími  a  delegá-
ty  OFS  Znojmo. 



2)    diskusní  příspěvek  týkající  se  zveřejňování  R  a  DS  v     týdeníku  Znojemsko  a  na  webo-  
 vé  stránce   OFS  Znojmo        (p. Kolesa  Zd.)     

členové  komise  KRD  na  zasedání  konaném  16.06.2009    r o z h o d l i ,    že  pro  následující 
soutěžní  rok   t. j.  2009 - 2010  budou  v  zápise  ze  zasedání  komise,  který  bývá  umístěn  na 
webové  stránce  OFS  Znojmo  či  zveřejněn  v  týdeníku  ZNOJEMSKO,  uvedeni  jmenovitě  roz-
hodčí   (delegáti)   jenž  pochybili  či  porušili  platné  řády  či  předpisy  kopané   tzn. PF,  SŘ,  SP.  
Důvodem  tohoto  rozhodnutí  je   jmenovité  zveřejňování  jak  hráčů,  tak  funkcionářů  oddílů  na 
webové  stránce  OFS  Znojmo  (viz.  např. zápis  disciplinární  komise  - DK) .  Jedním  z důvodů 
tohoto  rozhodnutí  je  laxnost  a  přístup  ojedinělých  R  (DS)   k  vykonávání  této  funkce.

3)    diskusní  příspěvek  týkající  se  zlepšení  práce  některých  rozhodčích  při  vyplňování  ZoU
 (návrh  p. Bartoš  J.  -  uspořádání  soutěže  pro  R  v  této  oblasti )

členové  komise  zaujali  k tomuto  příspěvku  k l a d n é   stanovisko  jelikož  tento  návrh  ve  své
podstatě  má  výchovný  charakter.   Po  připravených  podmínkách  k  této  soutěži  bude  předlo-
žen  návrh  VV OFS  Znojmo  k  případnému  posouzení  či  schválení.  KRD  má  zájem,  aby  ta-
to   soutěž  byla  finančně  ohodnocena   tzn.  rozhodčí  na  prvních  třech  místech  byli  finančně
oceněni.  / výše  ohodnocení  záleží  na  případném  schválení  hotovosti  VV  OFS  Znojmo /     

4)    diskusní  příspěvek  týkající  se  hospodaření  s      finančními  prostředky  rozhodčích  a  dele -  
 gátů  svazu   (p.  Klempa  B.)

komise  KRD  se  snaží  hospodařit  s  finančními  prostředky  (pokladna  R  +  DS)  co  nejhospo-
dárněji  a  zbytečně  s  hotovostí  neplýtvat.  Je  ale  zřejmé,  že   částečná  dotace  akce  (fotbalo-
vý  turnaj  rozhodčích)  HUMPOLEC    n e b y l a   dobrou  investicí.  Důvodem  tohoto  názoru  je, 
že  na  tuto  akci  nebyli  nominováni  a  ani  navrženi  rozhodčí   OFS  Znojmo.  Z   tohoto  uvede-
ného  důvodu  komise    n e b u d e   tento  turnaj  finančně  podporovat.  Akce  podobného  typu  
lze  komisí  schválit – finančně  dotovat  pouze  za  předpokladu,  že  se  zúčastní  pouze  rozhod-
čí  či  delegáti  kmenově  příslušející  k  OFS  Znojmo.

5)    diskusní  příspěvek  zaměřen  na  volbu  předsedy  komise  KRD  (p. Klempa  B,  Paseka P.)
       komise  KRD  podporuje  stanovisko  většiny  rozhodčích  (popř. delegátů).  Pokud  bude  na
aktivu  R + DS  představen    n o v ý   kandidát  na  funkci  předsedy  KRD  sdílí  členové  komise
názor,  aby  se  hlasovalo  přítomnými  o  dosazení  tohoto  kandidáta  do  funkce  předsedy  KRD. 
Je  ale zřejmé,  že  i  tento způsob  zvolení  nového předsedy  má  svá  negativní  hlediska  a  pro-
to  je  nutné  se  na  i  tuto  možnost  náležitě  připravit   

6)    diskusní  příspěvek  či   požadavek  o  pořádání  dvoudenního  školení  v     zimním  období  
       (p.  Klempa  B.)
členové  komise   s o u h l a s í    s  tímto  požadavkem,  ale  za  splnění  určitých  podmínek.  Ví-
cedenní  školení  má  určité  pozitivní  jevy  (tzn. klady).  Pokud  má  být  ale realizován  tento  ná-
pad  (či  myšlenka)  -  je  nutné  do  příprav  zapojit  více  osob.  Důvodem  je  zabezpečení  toho-
to  semináře  jak  programově,  tak  z   hlediska  financování  či  zvolení  místa,  kde  bude  aktiv
realizován.   To  znamená,  že  členové  komise  podpoří  tento  nápad  v  případě  zájmu  poměr–
né   většiny  R + DS  OFS  Znojmo.     

7)    diskusní  příspěvek  týkající  se  zveřejnění  důležitých  dokumentů  (např. vzor  vyplněného  
       ZoU)  na  webové  stránce  OFS   (p.  Hlucháň)
tento  příspěvek  má  své  opodstatnění  a  proto  členové  komise  kladně  hodnotí  tuto  myšlen-
ku.  Je  ale  na  zvážení,  které  potřebné  dokumenty  je  třeba  zveřejnit.  K tomuto  je  nutné dát
komisi  od  R  či  DS  potřebné  podklady  tzn.  požadavky. 

Další  diskusní  příspěvky  byly  kladeny  na  jednotlivé přítomné předsedy komisí  (DK, STK, KM)  
či  předsedy  OFS  Znojmo  Jednalo  se  např. o  otázky  technické  (neregulérní  kabiny  Hrádek  
atd.)  či  otázky  týkající  se  nového  soutěžního  ročníku  2009 – 2010.   Na  tyto  dotazy   n e n í   
komise  KRD  kompetentní  odpovídat  či  zveřejňovat  svůj  názor  k  této  problematice  v zápise.  



5. KRD  připravuje   :

• náhradní  seminář  pro  rozhodčí  a  delegáty  svazu    
• školení  nováčků  
• proškolení  delegátů  svazu 

  Tato  plánovaná  školení  proběhnou  dne   09. srpna  2009   na  OFS  Znojmo  (v  zasedací  míst- 
  nosti).  Začátek školení  pro  rozhodčí  je  v  09,00  hod.,   pro  delegáty  svazu  (+ nováčky)  v 10,00
  hodin.  Sebou :   poplatek  ve  výši  200,- Kč   / pouze  Ti,  kteří  tuto  částku  ještě  neuhradili /,  prů-
  kaz  rozhodčího  / pokud  tento  vlastní /  a  psací  potřeby. 

6. Jiné   :

• členové  komise  KRD  projednali  žádost  p. ŠTEVICA  Jozef  o  zařazení  na  listinu delegátů sva-
zu  (DS)  pro  soutěžní  rok  2009–2010.  KRD  se  jednomyslně  shodla  na  tom,  že  výše  uvede-
ný  (dříve  působící  ve  funkci  R)    b u d e,   z  hlediska  získaných  zkušeností  v  soutěžích  říze- 
ných  OFS  Znojmo,  kladně  vykonávat  tuto  funkci  a   z a ř a d i l a    uvedeného  na  listinu  de- 
legátů.  Po  proškolení  může  být  p.  Štěvica  Jozef   delegován – nominován  obsazovacím  úse-
kem  k  mistrovským  utkání  ve  funkci  DS.  
 

• členové  komise  KRD  projednali  žádost  p. STEHLÍK  František  o  zařazení  na  listinu delegá-
tů svazu  (DS)  pro  soutěžní  rok  2009 – 2010.  Jelikož  složení  komise  KRD  nebylo  na  tomto 
zasedání  v  plném  počtu  (2 chybějící  členové)  -  n e b y l a   tato  žádost  vyřešena.  O zařaze-
ní  uvedeného  bude  jednáno  na  následném  zasedání  KRD  konaném  dne  07.08.2009   

7. Příští  zasedání  KRD    / č. 2 /    se  bude  konat        07. 08. 2009      v    18,30    hod.   

Ve  Znojmě    11. 07. 2009                                                                        Ivan   S l a b ý
                                                                                                             předseda   KRD


